

# ATTENTION!

**A competition for the I.M.Frank scholarship for young scientists in 2025 is open.**

Applicants for the scholarship should submit their applications **by November 30**, attaching a list of publications for the last 5 years and an annotation in Russian (1-2 pages) reflecting the applicant's personal contribution to the research. Please, specify the section to which the application is submitted (in the annotation). A recommendation letter from the Head of the group or sector should be provided as well. All documents should be uploaded electronically to the website:

<https://indico.jinr.ru/event/4980/overview>

Five I.M.Frank scholarships are awarded annually in the following research areas:

- investigation of condensed matter properties by methods of neutron and photon scattering;
- nuclear physics;
- general methodological developments;
- development of basic facilities.

**A competition for the F.L.Shapiro scholarship for young scientists in 2025 is open.**

Applicants for the scholarship should submit their applications **by November 30**, attaching a list of publications for the last 5 years and an annotation in Russian (1-2 pages) reflecting the applicant's personal contribution to the research. Please, specify the section to which the application is submitted (in the annotation). A recommendation letter from the Head of the group or sector should be provided as well. All documents should be uploaded electronically to the website:

<https://indico.jinr.ru/event/4980/overview>

Three F.L.Shapiro scholarships are awarded annually in the following research areas:

- UCN physics;
- polarized neutrons;
- neutron spectroscopy;
- methodological support of neutron physics experiments.
- condensed matter physics

All scholarships are awarded for a period of 1 year. The age of the scholarship applicant should be under 35 years (as of December 31 of the current year). The amount of the scholarship and the number of scholarships for each section may be changed by a joint decision of the FLNP Directorate and the jury. The scholarship cannot be awarded to the same person for two years in a row.

# ВНИМАНИЕ!

**Объявляется конкурс на получение стипендий имени И.М. Франка на 2025 г. для молодых ученых.**

Соискатели стипендии должны до **30 ноября** подать заявки с приложением списка опубликованных работ за последние 5 лет и аннотации на русском языке (1-2 страницы), отражающей личный вклад в эти работы. В аннотации должен быть указан раздел, по которому подается заявка. К документам прилагается рекомендация руководителя группы или сектора. Все документы нужно загрузить в электронном виде на сайт:

<https://indico.jinr.ru/event/4980/overview>

Пять стипендий имени И.М. Франка присуждаются ежегодно по направлениям исследований:

- исследование свойств конденсированных сред методами рассеяния нейтронов и фотонов;
- физика ядерная;
- методика общая;
- развитие базовых установок.

**Объявляется конкурс на получение стипендий имени Ф.Л. Шапиро на 2025 г. для молодых ученых.**

Соискатели стипендии должны до **30 ноября** подать заявки с приложением списка опубликованных работ за последние 5 лет и аннотации на русском языке (1-2 страницы), отражающей личный вклад в эти работы. В аннотации должен быть указан раздел, по которому подается заявка. К документам прилагается рекомендация руководителя группы или сектора. Все документы нужно загрузить в электронном виде на сайт:

<https://indico.jinr.ru/event/4980/overview>

Три стипендии имени Ф.Л. Шапиро присуждаются ежегодно по направлениям исследований:

- физика УХН;
- поляризованные нейтроны;
- нейтронная спектроскопия;
- методическое обеспечение экспериментов по нейтронной физике;
- физика конденсированного состояния вещества.

Все стипендии присуждаются на 1 год. Возраст стипендиата не должен превышать 35 лет (по состоянию на 31 декабря текущего года). Размер стипендии и количество стипендий по каждому из разделов может быть пересмотрен по совместному решению дирекции ЛНФ и жюри. Стипендия не присуждается одному и тому же человеку два года подряд.